



Corporate Activities

機構活動



環境局副局長潘潔博士 J.P. 為本會第 56 屆週年大會擔任主禮嘉賓。

Dr. Kitty Poon Kit, J.P., Under Secretary for the Environment, acted as the Guest of Honour in our 56th Annual General Meeting.

董事會成員出席本會 2010 年週年晚宴，並於台上祝酒。
Toasting ceremony presented by our Board Members in CFSC Annual Dinner 2010.



2010 年機構週年晚宴上，同事們送上紀念品，以歡送助理總幹事（營運）吳國棟女士榮休。

Ms. Agnes Ng, Assistant Chief Executive (Operations) retired from her position after serving the Agency for over 25 years.

本會舉辦「流程管理概念及應用」實務獎勵計劃，鼓勵同工持續改善服務質素。
The Agency organized "Process Management Training and Good Practice Sharing" to encourage colleagues for continuous service improvement.





本會顧客服務大使及中心主管一同參觀東瀛遊，學習其他界別在顧客服務的經驗。
Our Customer Service Ambassadors and colleagues visited the office of EGL Tours Company Limited to learn more on customer services from other sectors.

中央行政支援部為員工舉辦退修會活動，以加強員工的團隊精神。
Colleagues of Central Support Service participated in a retreat activity to enhance the team spirit.



新加坡「關懷」機構蒞臨本會參觀及進行交流。
Officials from Care Corner, Singapore visited the Agency and exchanged views on social service development in Hong Kong and Singapore.

不同年齡界別的義工一同支持本會於 2010 年 7 月 24 日舉行的全港賣旗日。
Volunteers of different age groups joined together to support our Flag Day held on July 24, 2010.





商業電台馬路的事義工隊支持本會「敬老護老愛心券 2010」慈善籌款運動。

The Volunteer Team of Road Co-op, Commercial Radio Hong Kong supported our fundraising sales of "Elderly Raffle Ticket 2010".

義工們支持本會「敬老護老愛心券 2010」慈善籌款運動，籌募善款以改善本會長者服務設施。

Volunteers supported our fundraising sales of "Elderly Raffle Ticket 2010" to raise fund for enhancing facilities of elderly services.



總幹事郭烈東先生 J.P. 為職員會籃球隊隊員打氣。

Mr. Kwok Lit-tung, J.P., our Chief Executive supported the Basketball Team.

本會每年皆舉行義工嘉許禮，以表揚義工對本會作出的貢獻。
Our Agency organized "Volunteers Award Ceremony" annually to recognize the contribution of volunteers.

